


B4 TWS

True wireless stereo Earphones
V5.0+EDR

User Manual



Parameters
Bluetooth versions: Bluetooth 5.0
Charging time: 1 to 1.3 hours
Talking time: 5 hours
Music time: 5 hours
Bluetooth range: 33feet(10m)

How to Pair:
Take the two earphones out of the charging compartment, the headset will automatically turn on and the headsets will be automatically paired, and the Bluetooth can be opened to search for the connection.

If the pairing on both sides of the headset is unsuccessful, you need to restore the factory settings. In the off state, press and hold both sides of the switch for 12 seconds to restore the factory settings. Then turn on the headphones and they will be paired automatically.

Functions:
It can be used to answer/reject/redial calling, play/pause/switch songs, activate Siri, and control the volume up and down by the earbuds.
Click once: pause/play music (listening music mode)
Click once: answer/hang up (calling mode)
Click twice on Left earbud: volume down
Click twice on Right earbud: volume up
Click three times on Left earbud: switch to previous song
Click three times on Right earbud: switch to next song
Press 2 seconds on Left earbud: redial the last dialed number
Press 2 seconds on Right earbud: wake up Siri

Headset Charging
1.The headset indicator light is bright red when charging.
2.The headset indicator is bright blue when finished charging.

How to turn on the earbuds
Now want to turn on the two earbuds again? Just press the two earbuds button at the same time about 2s until you see the indicator flashes blue then both earbuds are turned on .


How to turn off the earbuds
If you want to turn off the earbuds, it is easy to operate, just press either the Left earbud or the Right earbud button about 5s until you see the indicator flashes red, then both earbuds are turned off.

Safety Precautions
This product contains a built-in lithium battery. Do not expose the product to strong sunlight, fire, or dispose it in fire, which may result in explosion. Deal with disposal of batteries in accordance with local regulations and do not treat them as household waste. Do not allow the equipment to come into liquid, because this will cause serious damage to the equipment. Do not place the equipment in an environment where the temperature is too high (above 45 degrees Celsius) or too low (below 0 degrees Celsius).

B4 TWS

无线双耳立体声音乐耳机
V5.0+EDR

说明书



参数配置

蓝牙版本:	双模蓝牙V5.0+EDR, 超低功耗
支持协议:	A2DP1.3/HFP1.6/HSP1.2 /AVRCP1.6/D11.3
蓝牙使用频段:	2.4GHZ
蓝牙传输距离:	10米
电池容量:	左右耳均内置50mAh特殊定制可充电聚合物锂电池, 充电盒电池容量800mAh
待机时间:	300小时
通话/播放时间:	5小时

蓝牙配对
1. 自动开机
将两边耳机从充电仓中拿出, 耳机会自动开机并且两边耳机会自动配对, 打开手机蓝牙即可搜索连接。
2. 手动开机
耳机在充电仓外且为关机状态, 这时同时按两边耳机多功能键两秒耳机就会开机并自动配对, 打开手机蓝牙即可搜索连接。
3. 单耳使用
如果想单耳使用只需把另一个耳机关机或放在充电仓中。
4. 左耳默认为主耳机, 右耳默认是副耳机, 信号是从手机传输到主耳机, 再由主耳机传输到右耳机。双耳使用时要确保两个耳机配对成功, 并且手机连接的是主耳机。
5. 左右两边耳机配对成功的状态是左边红蓝灯双闪或者蓝灯常闪右边耳机每隔三秒闪两次蓝灯; 连接手机成功后左右两边都是每隔三秒闪两次蓝灯。

蓝牙使用

操作	功能
任意一边单击	播放/暂停
左边双击	音量减
右边双击	音量加
左边三击	上一曲
右边三击	下一曲
左边长按两秒	末位号重拨
右边长按两秒	开启Siri
来电时单击	接听电话
接听电话时单击	挂断电话
来电时长按	拒接电话
开机状态下长按5秒	关机
关机状态下长按两秒	开机

重新配对
如果遇到两边耳机开机后无法自动配对则需要恢复出厂设置再让耳机自动配对:
1. 进行手动关机, 两边同时按住耳机按键5秒耳亮起红灯后关机。
2. 关机后再同时按住两边按键12秒恢复出厂设置。
3. 恢复出厂设置后再同时按住按键两秒开机耳机会自动配对。

注意事项

- 请勿暴力对待本产品, 也不要重物挤压, 远离高温高湿环境。
- 远离WiFi及路由器及其他高频发射设备, 这样会影响本机的信号接收, 造成声音的卡顿及断连。
- 请在蓝牙有效范围内使用本产品 (10米), 并且蓝牙设备与蓝牙耳机之间不要有实体阻挡 (如墙体)

注: 本产品可以与任何一款具有蓝牙功能的设备进行连接使用。

感谢您选择我们的产品, 希望您对我们的产品满意。如果您对我们的产品有任何疑问, 或者您认为我们的产品有何不足之处, 请及时跟我们联系, 以便我们为您服务!

页面高度7.5cm,宽度等比例缩放, 两边都印, 中英文各一面。

FCC Warning Statement

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- - Reorient or relocate the receiving antenna.
- - Increase the separation between the equipment and receiver.
- - Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.